

NHF Region Øst

Protokoll møte nr. 16/2023-2026

Dato: 26. februar 2025

Møtetid: 17.00-19.00
Møtested: Teams
Referent: Mads Andreassen

Navn		Tilstede	Forfall	Merknad
Stein Cato Røsnæs	Leder	X		
Hanne Skogli	Nestleder	X		
Pia Helen Kristensen	Styremedlem	X		
Dennis Oxaas	Styremedlem	X		
Mimi Kopperud Slevigen	Styremedlem	X		
Hæge Fagerhus	Styremedlem	X		
Kristoffer Helminsen	Styremedlem	X		
Erik Rolf Bakke	Styremedlem	X		
Mads Andreassen	Daglig leder	X		

Habilitet:

Det var ingen saker på agendaen som medførte habilitetskonflikt.

Saksliste styremøte:

- 77/23-26: Godkjenne protokoll nr. 15/2023-2026**
- 78/23-26: Orientering fra styreleder og daglig leder**
- 79/23-26: Sesongbestemmelser 2025/2026**
- 80/23-26: Budsjett 2025**
- 81/23-26: Klubbledermøte og forberedelser til håndballtinget**
- 82/23-26: Eventuelt**

77/23-26: Godkjenne protokoll nr. 15/2023-2026

Følgende protokoller ble lagt frem for godkjenning:

- Protokoll nr. 15/2023-2026 fra RS-møte 1. februar 2025

RS-vedtak i sak nr. 77:

Protokoll nr. 15/2023-2026 godkjennes.

78/23-26: Orientering fra styreleder og daglig leder

- **Status arbeid med lisens og forsikring frem mot Håndballtinget**
Daglig leder ga en presentasjon av arbeidet som har vært gjort i administrasjonen og nasjonal ledergruppe siden Storjordutvalget leverte sin rapport, og hvilke forslag som nå vil komme på Håndballtinget.
- **Utvidet FR-møte Trondheim 14.-15. mars**
Hanne Skogli og Dennis Oxaas møter for Region Øst på dette møtet da styreleder er forhindret fra å delta. Styret fikk en orientering av prosessen så langt, og diskuterte veien fremover.
- **FS protokoll**
Styreleder orienterte om siste protokoll fra FS møte. AU får fullmakt til å følge opp tolkningsspørsmål som ble fremmet og ikke besvart i møte.

RS-vedtak i sak nr. 78:

Styret tok rapporten fra styreleder og daglig leder til orientering.

79/23-26: Sesongbestemmelser 2025/2026

Styret diskuterte og vedtok de fremkomne endringer i sesongbestemmelsene for 2025/2026.

RS-vedtak i sak nr. 79:

Styret vedtok sesongbestemmelser for sesongen 2025/2026.

80/23-26: Budsjett 2025

Det ble gitt en kort status for regnskapet for 2024, og en presentasjon av bakgrunnen for tallene som er lagt i budsjettet for 2025. Styret diskuterte det fremlagte budsjettet.

Basert på prognosen for regnskapet for 2024 som er bedre enn budsjett for 2024, mener styret det er rom for å øke aktivitetsnivået og budsjetttrammen noe mer enn regionstingets rammebudsjett på minus 1 million kr i 2025. Samtidig slik at man holder seg innenfor og treffer på den totale budsjetttrammen tinget har lagt for styreperioden. 2025 er et år der det er lagt ekstra ressurser for aktiviteter og engasjement rundt VM på hjemmebane, det skal arrangeres håndballting, og man ønsker å opprettholde gode ekstratiltak som for eksempel Kast ballen og Gutteløftet.

RS-vedtak i sak nr. 80:

Styret vedtok budsjett for 2025 med et resultat på kr. – 1 499 784,-.

81/23-26: Klubbledermøte og forberedelser til håndballtinget

Styret gjennomgikk løpet fram mot håndballtinget 9.-11. mai, og hvordan man best mulig kan involvere klubbene i sakene som skal behandles, samt rekruttere og forberede de 29 delegatene som skal møte for Region Øst.

I henhold til Region Øst lov §24 (2) skal det i årene der det er Håndballting avholdes et klubbledermøte der Håndballtingets saker drøftes. Styret ber administrasjonen kalle inn til dette 28. april i Oslo-området.

RS-vedtak i sak nr. 81:

Styret vedtok følgende plan

- Klubbledermøte 28. april (fysisk møte)
- Forberedende møte med tingdelegater fra Region Øst 5. mai (Teams)
- Møte med tingdelegater på Scandic Holmenkollen i forkant av tingets møtestart 9. mai

82/23-26: Eventuelt

Det var ingen saker til behandling under eventuelt.